

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

3 victoria cognomen *Allobrogico* inditum. N-
tetur Domitiæ familiæ peculiaris quædam, &
vt clarissima, ita artata numero felicitas. Qua-
tuor ante hunc, nobilissimæ simplicitatis iuue-
nem, Cn. Domitium, fuere singulis omnino
parentibus geniti; sed omnes ad consulatum
sacerdotiaque, ad triumphi autem pæne omnes
peruenerunt insignia.

1 CAP. XI. Bellum deinde Iugurthinum
gestum est per Q. Metellum, nulli secundum
sæculi sui. huius legatus fuit C. Marius, quem
prædiximus, natus equestri loco, hirtus atque
horridus, vitæque sanctus, quantum bello opti-
mus, tantum pace pessimus, immodicus glo-
riæ, insatiabilis, impotens, semperque inque-
2 tus. hic per publicanos, aliosque in Africa ne-
goriantes, criminatus *Metelli lenitudinem*, tra-
bentis iam in tertium annum bellum, & natu-
ralem nobilitatis superbiam, morandique in im-
periis cupiditatem, effecit, vt cum, commeatu
petito, Romam venisset, consul crearetur,
bellique pæne patrati a Metello, qui bis Iugur-
tham acie fuderat, summa committeretur sibi.
Metelli tamen & triumphus fuit clarissimus, &
meritum; virtutisque cognomen *Numidici* in-
3 ditum. Vt paullo ante Domitiæ familiæ, ita
Cæciliæ notanda claritudo est: quippe intra
xii. ferme annos huius temporis Coss. fuere
Metelli, aut censores, aut triumpharunt, am-
plius xii; vt appareat, quemadmodum vr-
bium